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 هلال احمر خراسان شمالی
 ۷۵۰ تخته چادر به مناطق زلزله زده 

خوی ارسال کرد
مدیرعامل جمعیت هلال احمر خراســان شمالی گفت: 
۷۵۰ تخته چادر امدادی جمعیت هلال احمر این استان 
به مناطق زلزله زده شهرســتان خوی استان آذربایجان 
غربی ارسال شد.ابوالفضل محبان اظهار کرد: علاوه بر 
چادر امدادی، پنج دســتگاه کامیون هم برای کمک به 
امدادرســانی و خدمات رسانی به زلزله زدگان در استان 
آذربایجان غربی ارســال شــد.وی تصریح کرد: هنوز 
فراخوانی بــرای جمع آوری کمک هــای مردمی برای 
مناطق زلزلــه زده خوی صادر نکرده ایــم، اما مطمئن 
هســتیم در صورت اعلام فراخوان، مردم نیک اندیش 
اســتان در این راســتا و برای کمک بــه هموطنان و 
شهروندان زلزله زده شهرستان خوی از همدیگر سبقت 
خواهند گرفت.مدیرعامل جمعیت هلال احمر خراسان 
شــمالی ادامه داد: این جمعیت همچنین برای ارســال 
کمک های دیگری همچون پتو، خوراکی و مواد غذایی 
اعلام آمادگی کرده و برخی دستگاه های دیگر از جمله 
اورژانس و حوزه بهداشت و درمان و سایر دستگاه های 
خدماتی نیز در این راستا آماده یاری رساندن به منطقه 

زلزله زده خوی هستند.
 انتقال پساب به پتروشیمی 

خراسان شمالی، شهریور سال آینده 
به اتمام می رسد

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار خراسان شمالی 
گفت: انتقال پســاب بجنورد به پتروشــیمی خراســان 
شــمالی که مورد تاکید ریاســت جمهوری در سفر به 

استان بود، شهریور سال آینده به اتمام می رسد.
به گــزارش اتفاقیه و به نقل از روابــط عمومی و امور 
بین الملل استانداری خراســان شمالی، مهدی رشیدی 
در ششمین جلسه شــورای حفاظت از منابع آب استان 
اظهار کرد: از دســتورات مهم ســفر رئیس جمهور به 
استان این بود که صنایع از پساب تصفیه شده فاضلاب 
اســتفاده کنند.وی افزود: تا ۳ ماه آینده، فاز نخســت 
پروژه انتقال پســاب پتروشیمی به بهره برداری خواهد 
رســید و تا شهریور ماه ســال آینده نیز موضوع انتقال 
پساب پتروشــیمی به طور کامل حل خواهد شد.وی با 
بیان اینکه موضوع چاه های غیرمجاز کشــاورزی نیز 
به چالش جدی تبدیل شــده است، گفت: دستگاه های 
مســئول، برخوردها و تدابیر لازم را در راستای کاهش 

تعداد این چاه ها انجام دهند.
رشیدی تاکید کرد: اطلاع رسانی به مشترکان چاه های 
آب کشــاورزی جهت اضافه برداشت و پرداخت جریمه 

کشاورزان، امری ضروری است.

نماینده ولی فقیه در خراســان شمالی و امام جمعه بجنورد گفت: 
علما و روحانیون هدایتگر مردم در جنگ ترکیبی دشمن هستند، 
بنابراین نقش خود را در این جنگ نابرابر بیش از گذشته پررنگ 

کنند.
حجت الاسلام و المسلمین رضا نوری روز سه شنبه در گردهمایی 
ائمه جمعه خراسان شــمالی اظهار کرد: دشمنان نظام و انقلاب 
اســلامی با تمامی توان خود جنگی ترکیبی بــه راه انداخته اند 
و هــدف اصلی از آن تغییر باورهــا و اعتقادات دینی مردم بویژه 
نسل نوجوان و جوان است.وی افزود: دشمن تغییر افکار اساتید، 
دانشــجویان، حوزه های علمیه، مراکز آموزشی و علمی را هدف 
قرار داده اســت و اینجاســت که روحانیت باید نقش هدایتگری 
خود را اعمال کند.حجت الاسلام نوری ادامه داد: اغتشاشات اخیر 

نمونه ای از جنگ فرهنگی بود که دشمن با استفاده از ابزار رسانه 
و فضای مجازی به راه انداخته بود تا به خیال خود موجب تضعیف 

پایه های این نظام اسلامی شود.

امام جمعه بجنورد گفت: دشمن در این اغتشاشات با رسانه هایی 
که در اختیار داشــت، حقایق را وارونه جلوه می داد و سعی در از 
بین بردن پایه های نظام اســلامی داشت که با هوشیاری مردم 

تمامی فتنه ها خاموش شد.
وی بــا تاکید بر نقش ویژه روحانیون در جنگ ترکیبی دشــمن 
خاطرنشان کرد: همانگونه که در هشت سال دفاع مقدس جوانان 
فرمانده میدان جنگ بودند و با برنامه ریزی نقشــه های دشمن 
را برمــلا کردند، روحانیون نیز فرماندهان عرصه مقابله در جنگ 
ترکیبی دشمن هستند.نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی افزود: 
در واقــع روحانیون باید با هم فکری و هم افزایی به فعالیت های 
فرهنگی جهت دهند و با تبیین صحیح اندیشــه های اسلامی و 

پاسخگویی به شبهات نقش هدایتگری را ایفا کنند.

امام جمعه بجنورد:

 روحانیت در جنگ ترکیبی نقش هدایتگری خود را پررنگ کند
خبر

اخبار
WWW.ETEFAGHYEH. IR N E W S

چهارشنبه 1401/11/12 سال یازدهم - دور جدید - شماره 2767 - مسلسل 22757
روزنامه صبح استان خراسان شمالی
Etefaghyeh@gmail .com  : پست الکترونیک 

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خراســان شمالی گفت: ۱۴۰ 
میلیارد تومان اعتبار در سفر رییس جمهور به استان برای تکمیل 
مجتمع های فرهنگی و هنری مصوب شد که تاکنون ۳۰ میلیارد 
تومان آن جذب شده است.تقی صادقی در نشست خبری با اصحاب 
رسانه خراسان شــمالی اظهار کرد: این میزان اعتبار برای تکمیل 
طرح های نیمه تمام فرهنگی اســتان شامل مجتمع فرهنگی در 
شهرســتان های بجنورد، مانه و ســملقان، فاروج، گرمه و جاجرم 
هزینه می شــود.وی افــزود: تکمیل مجتمــع فرهنگی و هنری 
»دوبرار« بجنورد با گســتره ۱۲ هزار و ۶۵۰ مترمربع از مهمترین 
طرح های نیمه تمام استان اســت که بخش زیادی از این اعتبار 
در این پروژه هزینه می شــود.مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خراســان شــمالی ادامه داد: این طرح علاوه بر اعتبار سفر رییس 
جمهور، ردیف اختصاصی نیز دارد که ساخت آن باید تا سال ۱۴۰۳ 

به پایان برسد.
ایجاد ۱۲ مجتمع فرهنگی و هنری

سرپرست معاونت امور فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اســلامی خراسان شمالی نیز در ادامه این نشست به 
دستاوردهای فرهنگی انقلاب اســلامی در استان اشاره کرد 
و گفــت: قبل از انقلاب در ایــن خطه هیچ مجتمع فرهنگی 
و هنری وجود نداشــت اما اینک ۱۲ مجتمع فرهنگی ایجاد 

شده است.
حجت الاسلام عباس سرشــته افزود: این مجتمع ها با زیر بنای 
۱۹ هزار متر مربع در مســاحت بیش از ۳۰ هزار متر مربع ساخته 
شــده اســت.وی تصریح کرد: مجتمع دو برابر در بجنورد نیز در 
دست ســاخت اســت که با تکمیل آن به میزان قابل توجهی به 
فضاهای مجموعه های فرهنگی و هنری این استان افزوده خواهد 
شد.سرپرست معاونت امور فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خراسان شمالی اظهار کرد: اینک هفت سینما در این 
استان شامل ۲ باب سینمای خصوصی و پنج باب سینمای دولتی 
دایر است که به زودی هشت باب سینما نیز به این فضاها افزوده 
خواهد شد.وی تعداد صندلی های سینما در سطح استان را ۲ هزار و 
۳۰۰ تا عنوان کرد و افزود: قبل از انقلاب در این استان تنها ۲ باب 

سینما وجود داشت.حجت الاسلام سرشته تعداد آموزشگاه های آزاد 
هنری در این استان را نیز هزار و ۱۸۹ مرکز عنوان کرد و گفت: این 

مراکز حمایت های مختلفی نیز دریافت کرده اند.
برگزاری برنامه محوری »۱۰ جشن ۱۰ مسجد«

مدیر ستاد کانون های فرهنگی و هنری مساجد خراسان شمالی نیز 
در ادامه گفت: تمامی مســاجد این استان میزبان برنامه های دهه 
مبارک فجر است ولی برنامه محوری »۱۰ جشن در ۱۰ مسجد« 
در تمامی اماکن فرهنگی اســتان برگزار می شود.حجت الاسلام 
حبیب الله پاکدامن افزود: در ۱۳۰ مسجد این استان نیز آیین معنوی 
اعتکاف برگزار می شــود که از این تعداد ۴۰ مسجد در شهرها و 
۹۰ مسجد در روستاها است.وی تصریح کرد: کاروان جشن شادی 
در روستاها، راه اندازی ایستگاه های شادی و نشاط، سرود خوانی 
دانش آموزان، جشــنواره های فجر انقلاب، آذین بندی مساجد و 
محلات، برگزاری انواع مسابقات فرهنگی و هنری از جمله دیگر 
برنامه های کانون های فرهنگی و هنری مساجد خراسان شمالی 

در دهه مبارک فجر است.

گروه خبر/ الهام آقایی:مدیر کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
خراسان شمالی گفت: از ۱۰۰ هزار واحد مسکونی روستایی نیازمند 
مقام سازی در اســتان، تاکنون بنیاد مسکن استان ۵۸ هزار واحد 
مســکونی را نوسازی کرده اســت.هادی زارعی با حضور در دفتر 
روزنامــه اتفاقیه و در گفت و گو با خبرنگاران این رســانه، اظهار 
کرد: بر اســاس چشم انداز و برنامه ریزی انجام شده بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی استان اگر هر سال۵۰۰۰ سهمیه برای مقاوم سازی 
واحدهای مسکونی غیر مقاوم داشته باشیم، از ۱۴۰۲ تا افق ۱۴۱۰ 
تمام واحد های مسکونی روستایی نیازمند مقاوم سازی در استان 
نوســازی خواهند شــد.زارعی تصریح کرد: از بدو تاسیس استان 
تاکنون حدود ۱۷ میلیارد تومان اعتبار از محل حساب ۱۰۰ امام به 
صورت بلاعوض برای تکمیل واحدهای مددجویان تحت پوشش 
نهادهای حمایتی که قادر به ســاخت نبودند، پرداخت شده است، 
همچنین ۱۴ هزار فقره تسهیلات قرض الحسنه نیز برای تکمیل 
واحدهای نیمه تمام و احداث حمام پرداخت شــده است.مدیر کل 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراســان شمالی گفت: تاکنون ۵۰ 
میلیارد تومان اعتبار از منابع مصوب ســفر دولت به اســتان برای 

اجرای طرح های بنیاد مســکن تخصیص یافت. هادی زارعی در 
این خصوص اظهار کرد: ۲۷۰ میلیارد تومان اعتبار در ســفر دولت 
به خراســان شمالی برای عمران روستاهای استان مصوب شد که 
تاکنــون تنها ۵۰ میلیارد تومان آن اختصاص یافته اســت.زارعی 
گفت: ۵۰ میلیارد تومان اعتبار نیز از محل اعتبارات ردیف استانی 
برای عمران روســتایی استان مصوب شــده است که تاکنون ۱۷ 
میلیارد تومان از این محل تخصیص یافته اســت.وی اظهار کرد: 
بنیاد مســکن انقلاب اسلامی متولی ساخت مسکن نهضت ملی 
در شــهرهای زیر ۱۰۰ هزار نفر جمعیت است و در شهرهای زیر 
۲۵ هزار نفر جمعیت، علاوه بر ساخت مسکن، زمین را هم تامین 
می کند.مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اسلامی خراسان شمالی با 
بیان اینکه در سه شهر بالای ۲۵ هزار نفر جمعیت شامل اسفراین، 
بجنورد و شیروان اســتقبال برای نهضت مسکن ملی خوب بوده 
است و بنیاد نیز در این سه استان تاکنون ساخت حدود یک هزار و 
۱۰۰ واحد مسکونی را شروع کرده است،  گفت: اما مردم ۱۷ شهر 
اســتان از طرح نهضت ملی مسکن استقبال نکرده اند.وی افزود: 
تاکنون ۱۳ هزار نفر برای مســکن ملی ثبت نام کردند اما از این 

تعــداد تنها  ۲ هزار متقاضی در این طرح، ۴۰ میلیون تومان آورده 
اولیه نقدی خود را واریز کرده اند. زارعی با اشــاره به عدم استقبال 
مردم از طرح مسکن ملی، بیان کرد: بهره تسهیلات ساخت مسکن 
در این طرح، ۱۸ درصد اســت و برای بســیاری از مردم اســتان 
خراسان شمالی که درآمد زیادی ندارند، مناسب نیست و استقبال 
برای واریز آورده اولیه متعلق به ۴ شــهر جاجرم، گرمه، ایور و درق 

است و در سایر شهرها استقبالی صورت نگرفته است.

۳۰ میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل مجتمع های فرهنگی خراسان شمالی جذب شد

مدیر کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان شمالی مطرح کرد؛

 ۵۸ هزار واحد مسکونی در روستاهای استان مقاوم سازی شد

آگهی مزایده نوبت اول
در مورد پرونده اجرائی کلاسه فوق ش ۱ اجرای احکام مدنی بجنورد، فیمابین محسن رضائي - بانک شهر - نرگس سلطاني - محمد 
مهدي قوي پیکر با قیمومیت خانم نرگس ســلطاني - سیده طهورا حســیني - صغري مزدوري - محمد علي ابوئي مهریزي-  حسن 
مسعودیان سعدآباد - اداره امور سرپرستي و صغار و محجورین خواسته / اتهام: مطالبه طلب به مبلغ علی الحساب ۱۷.۱۷۷.۰۰۰.۰۰۰ ریال 
علی الحساب وهزینه نیم عشر دولتی به مبلغ ۸۵۸.۰۰۰.۰۰۰ ریال که با عنایت به انجام کارشناسی ملک به مشخصات ملک به آدرس 
بجنورد- چمران ۴۱ )کوچه شــترخانه(- کوچه شــهید محسن صدقي بجنوردي ۴- پلاک ۴۰ - طبقه دوم در مراجعه انجام شده توسط 
کارشناس دادگستری واظهار ایشان که ساکن فعلي منزل خانواده آقای سجادي درب منزل را جهت بازدید باز نکرده و در تماسي که با 
آقاي سجادي گرفتم ایشان نیز اظهار نمودند با مالک قبلي قرارداد اجاره داشته و درب را براي کسي باز نخواهند کرد همچنین اجاره نامه 
في مابین را نیز ارائه ننمودند. مطابق اظهارات تلفني آقاي سجادي، ایشان مستاجر صاحب سند اصلي آقاي محسن قدرتي بوده و تا تیرماه 
سال آتي قرارداد اجاره دارند. پاسخ به قرار کارشناسي : مطابق سند ،ابرازي با شماره سند مالکیت ۹۵۷۴۹۲ ه/۹۹ در پلاک فرعي ۱۴۳۸۹ 
فرعي از ۱۷۳ اصلي بخش دو ،بجنورد مالکیت ملک مذکور در اختیار آقاي محسن قدرتي مي باشد. ملک مورد نظر یک باب واحد مسکوني 
نوساز به مساحت ۱۶۶/۵۹ متر مربع به آدرس بجنورد- چمران ۴۱ )کوچه شتر خانه( کوچه شهید محسن صدقي بجنوردي -۴- پلاک 
۴۰ - طبقه دوم بوده و صرفا محل سکونت مي باشد. سند مالکیت صادره به نام آقاي محسن قدرتي مي باشد که مطابق اظهارات وکیل 
بانک بصورت قولنامه به آقای حسین قوی پیکر فروخته شده و ایشان نیز فوت کرده اند.بنا به اظهار آقای سجادي مستاجر مستقر در واحد 
ایشان آپارتمان را از آقاي محسن قدرتي اجاره نموده و تا تیر ماه ۱۴۰۲ قرارداد اجاره دارند. آپارتمان داراي سند تفکیکي مي باشد . قیمت 
آپارتمان بصورت شش دانگ عرصه و اعیان و با در نظر گرفتن موقعیت ملک نوع ساخت و ساز املاک مشابه .. و با عنایت به اینکه مستاجر 
اجازه بازدید از ملک مورد نظر را نداده است و بدون در نظر گرفتن دیون و تعهداتي که ممکن است وجود داشته باشد به صورت حدودي از 
قرار متر مربعي ۱۳۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال و مجموعا براي ۱۶۶/۵۹ مترمربع ۲۱.۶۵۶.۷۰۰.۰۰۰ )بیست و یک میلیارد و ششصد و پنجاه و شش 
میلیون و هفتصد هزار( ریال ارزیابی میگردد. و اینکه پس از سیر مراحل قانونی مقرر گردیده به میزان محکوم به از ملک مذکور در روز 
سه شنبه مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۹ ساعت ۱۲ الی ۱۲:۳۰ و از طریق مزایده حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگستری بجنورد به فروش 
برسد ، بنابراین متقاضیان شرکت در جلسه مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در 
صورت تمایل از مورد مزایده بازدید نمایند. بدیهی است مزا زایده از قیمت کارشناسی شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد 
شد و ده درصد مبلغ پیشنهادی فی المجلس از برنده مزایده اخذ مابقی مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت 

الباقی) نود درصد( در مهلت مقرر ، مبلغ تودیعی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
دادورز اجراي احكام اجراي احكام شعبه 3 دادگاه عمومی حقوقی شهرستان بجنورد - علي عزیز آبادي 

آگهی مزایده نوبت اول
احتراماً در خصوص پرونده شــماره بایگاني ۰۱۰۰۳۹۰ موضوع دعوي حمیدرضا محبي وغیره به طرفیت جهان دانش مبني بر دستور 

فروش ملک مشاع نظریه هیات کارشناسي سه نفره به شرح ذیل بحضور اعلام می گردد.
پس از اطلاع از دستور قضایی جهت بررسي موضوع بازدید از محل ملک مورد نظر بعمل آمد. ملک مذکور که یک باب منزل مسکوني 
واقع در بجنورد خیابان امام خمیني غربي کوچه امام خمیني ۳۹ کوچه شهید محمدي ۸ پلاک ۳ مي باشد بر اساس مستندات پرونده 
شش دانگ آن ذیل پلاک ثبتي ۲۰۶۴ فرعي از ۱۵۵ اصلي به مساحت عرضه ۲۸۳.۴۵ متر مربع می باشد که حدودات آن شمالا در دو 
قسمت اول به طول ۲ متر ۱۵۰ سانتي متر به دیوار منزل حسین رحیمي پلاک ۸۳۴ فرعي دوم به طول ۹ متر و ۲۳ سانتي متر دیوار به 
دیوار مدرسه موسوي شرقا به طول ۲۴ متر و بیست سانتي متر دیوار به دیوار منزل طاهره خسروي طرقي پلاک ۵۹ فرعي جنوبا بطول 
۱۱.۶۰ متر در و دیوار به کوچه غربا بطول ۲۴ مترو ۴۰ سانتي متر دیوار است به منزل اسماعیل عمراني. بر اساس وضع موجود ملک 
مورد نظر جهت رعایت گذر در حدود ۶۰ متر مربع عقب نشیني انجام نشده دارد و مساحت عرصه بعد از عقب نشیني حدود ۲۲۳.۴۵ 
متر مربع میباشد. اعیاني موجود شامل منزل مسکوني به مساحت حدود ۱۱۰ متر مربع است که با مصالح آجري و سقف طاق ضربي و 
قدمت حدود ۳۵ سال ساخته شده و دارای انشعاب آب و برق و گاز است در زمان بازدید در اختیار ورثه میباشد. با عنایت به مراتب فوق 
ارزش کل ملک مورد نظر شامل عرصه قبل از عقب نشیني و اعیان و امتیازات در حال حاضر ۸.۵۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال معادل هشتصد و 
پنجاه میلیون تومان برآورد میگردد. و اینکه پس از سیر مراحل قانونی مقرر گردیده مذکور در روز سه شنبه مورخ ۱۴۰۱/۱۱/۲۵ ساعت 
۱۳:۰۰ الی ۱۳:۳۰ و از طریق مزایده حضوری در محل اجرای احکام مدنی دادگســتری بجنورد به فروش برســد بنابر این متقاضیان 
شرکت در جلسه مزایده میتوانند پنج روز قبل از موعد مقرر در این اجرا حاضر و از کم و کیف موضوع مطلع و در صورت تمایل از مورد 
مزایده بازدید نمایند . بدیهی است مزایده از قیمت کارشناسی شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی واگذار خواهد شد و ده درصد مبلغ 
پیشــنهادی فی المجلس از برنده مزایده اخذ و مابقی مبلغ نیز ظرف یک ماه وصول خواهد شد و در صورت عدم پرداخت الباقی )نود 

درصد( در مهلت مقرر. مبلغ تودیعی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
دادورز اجرای احكام بجنورد_محسن لشكری شناسه آگهی:۱۴۴۹۸۶۰ 



جلسه شورای اسلامی شهر بجنورد که با حضور تمام اعضای 
آن و شهردار مرکز استان همراه بود، جنجالی شد.

نودمین جلســه شورای اسلامی شــهر بجنورد درروز دوشنبه 
در حالی برگزار شــد که ۴ نفر از اعضای شورا از جمله مهدی 
معلم، اعظم السادات افشین فر، سید محسن موسوی و یوسف 
مغروری، نطق پیش از دســتور خود را بیان کردند که نهایتا با 
جنجال همراه بود؛ جنجالی کــه به عقیده تعدادی از اعضا در 
همان جلســه، در شأن جلسه و اعضای شورا نبود. مشروح این 

جلسه که تا شب ادامه داشت را در ادامه می خوانید.
مهدی معلم در این جلسه بیان کرد: رأی دادگاه مبنی بر ابطال 
اجاره نامه موقوفه باباامان با شکایت وراث این مجموعه صادر 
شده و علت آن عقد اجاره مازاد بر ۱۰ سال بود. به دلیل اینکه 
نباید در این موارد اجاره نامه بیش از ۱۰ ســال منعقد شــود، 
دادگاه اجاره نامه مربوط به آن را باطل کرده است که البته هنوز 

فرصت اعتراض و تجدید نظر باقی مانده است.
سوال از شهردار

اعظم السادات افشین نیز در نطق پیش از دستور خود گفت: ۲ بار 
از شهردار بجنورد طرح سوال داشتم که قانع نشدم. مخصوصا 
درباره هزینه های انجام شده در استودیوی شهرداری به مبلغ 
۱ میلیارد تومان که هیچ اولویتی نداشت و بدون اطلاع شورای 
شهر انجام شد. همچنین شهردار پرونده ای را به کمیسیون ماده 
۵ می برد که واقع در چهارراه صیاد شیرازی است و روال قانونی 
آن طی نشــده. این زمین که بالای  ۵ هزار متر مربع وسعت 
دارد باید مصوبه شورای شهر را داشته باشد. شما با چه مجوزی 

درحال انجام  آن هستید؟
یوســف مغروری نیز در نطق پیش از دســتور خود گفت: در 
شهرداری، تلاشی برای افزایش درآمدها نیست. پارک آفرینش 
بجنــورد ۱۱ ایراد امنیتی دارد که قابل رفع نیســت و هنوز در 
مراسمی رسمی افتتاح نشده است. خرید موتورسیکلت و تلفن 
همراه در شــهرداری اولویت دار نبود و مسائل مهمتری وجود 
داشت که می شد در آن ها هزینه شود. در پارک دانشجو اتفاق 
مناسبی برای زیست شبانه نیفتاد و بودجه ریزی عملیاتی هم 
انجام نشــد. قرارداد ۷ میلیارد تومانی با دانشگاه کوثر و افرادی 

که در آن به کار گمارده شده اند نیز ابهاماتی دارد.
خودتان باید پاسخگو باشید!

سید محسن موسوی دیگر عضور شورای اسلامی شهر و رئیس 
مرکز پژوهش های شــورای شهر نیز در نطق خود بیان کرد: 
بعضا نقدهایی به شهردار بجنورد توسط برخی اعضا مطرح می 
شــود که مربوط به ضعف های شورای شهر است نه شهردار. 
بحث موارد برنامه و بودجه ای، متوجه کمیســیونی است که 
برعهده آقای مغروری اســت. چرا کســانی که خودشان باید 
پاسخگو باشــند در جایگاه سوال کننده قرار می گیرند؟ پروژه 
احداث موج های آبی در گلســتان شهر، ۳ ماه متوقف ماند در 

این کمیسیون. چرا؟
ریل گذاری و نظارت، متوجه کمیســیون برنامه و بودجه شورا 

هم هست و اگر مشکلی وجود دارد باید با وحدت حل شود.
قرار بود بودجه ۱۴۰۲ شهرداری از مهرماه امسال بررسی شود 

اما فرصت کار کیفی و حکیمانه گذشت.
همچنین بیش از یک ماه است که جلسات کمیسیون خدمات و 

زیست شهری تشکیل نمی شود و این جای بحث دارد.
یوســف مغروری در پاسخ به این ســخنان اظهار کرد: خطاب 
سخنان آقای موسوی بنده بودم و باید پاسخ بدهم و این قانون 

است. خود ایشان بیشترین غیبت را در کمیسیون دارد.
موســوی نیز در پاسخ گفت: این فرافکنی است و اصلا امسال 
عضو این کمیسیون نیســتم. لیست را بیاورید همه ببینند چه 

کسانی هستند.
فرافكنی نكنید

مغروری نیز مجدد بیان کرد: شــما ســال گذشــته عضو این 
کمیسیون بودید و بیشــترین غیبت را داشتید. در زمان متمم 
بودجــه نیز همینطور. ما به دنبال جزییــات بودیم که دغدغه 
دوستان در شورا بود. فرافکنی نکنید. برگزار نشدن کمیسیون 
خدمات و زیست شهری هم، بی عرضگی شورا است. شما چه 
زمانی درباره بودجه و شاخص کیفی، پیشنهادی به ما داده اید. 

بیشترین غیبت را هم دارید.
احمدرضا یزدانی دیگر عضو شورا نیز پس از این سخنان تصریح 
کرد: در این جلسه درحال متهم کردن یکدیگر هستیم. کوتاهی 
ها از سوی همه اعضا است. مرکز پژوهش ها راه افتاد تا هرکجا 
که به مشکل برخوردیم، با استفاده از ظرفیت نخبگان به بررسی 

بپردازد.
این مرکز بیش از ۵۰ جلسه برای نکوداشت آیت الله محمدتقی 
بجنوردی و جلسات بسیار برای بجنوردشناسی برگزار کرد. اما 

آیا این موضوع اولویت ما اســت؟ بــه خاطر این کارها بود که 
مجبور شدیم کمیسیون کار ویژه را تعریف کنیم. بنده به شهردار 
انتقاد دارم اما باید رعایت شأن جلسه را هم مد نظر قرار دهیم. 

اگر کوتاهی هست، مربوط به همه ما می شود.
پاسخ شهردار

شــهردار بجنورد نیز در ادامه به سوالات مطرح شده پاسخ داد 
و بیان کرد: ســوالاتی که مطرح شده بود را در موعد مقرر به 
صورت مکتوب پاســخ دادم. اما علت اینکه پاسخ زبانی باقی 
ماند، این بود که در جلســه نخســت بعد از پاسخ در ماموریت 
تهران بودم اما خانم افشــین فر در حضور مهمانی که به شورا 
آمده بود موضوعاتی را مطرح کردند که نسبت به این موضوع 

گلایه دارم. این کار اخلاقی نبود. چراکه خودم حضور نداشتم.
در هفته بعدی نیز که جلسه شورا تشکیل شد خودتان تشریف 

نداشتید. هرچند که پاسخ ها کتبا اعلام شده بود.
راه اندازی استودیو، حرکت در مسیر جهاد تبیین بود

در بحث استودیو به تاکیدات رهبری برای عمل به جهاد تبیین 
ورود کردیم و پیشــنهاد مدیران مجموعه بود که به این سمت 

حرکت کنیم.
کلا هم ۷۵۰ میلیون تومان برای آن هزینه شــد که به دلیل 
گران بــودن تجهیزات عکاســی و فیلمبرداری بــود. اکنون 
هم ارزش آن تجهیزات بیشــتر از یک میلیارد تومان اســت و 
شهرداری ضرری نکرده است. تمام این اقدامات هم بر اساس 

قانون و اختیارات قانونی شهردار انجام شد.
پروژه چهارراه صیاد شیرازی

درخصوص زمین چهارراه صیاد شــیرازی هم می توانیم برای 
شهر درآمد داشته باشیم. مالک این زمین درخواست پروانه کرده 
بود که درآمد ۴۵ میلیارد تومانی برای ما داشــت اما با توافقات 
و جلســات مختلف و دادن امتیازات مختلف نظیر پارکینگ در 
طبقات، تراکم، تغییر کاربری و سطح اشغال، مبلغ این اقدام را 
به ۲۰۰ میلیارد تومان رساندیم که با تخفیف، ۱۷۰ میلیارد تومان 
عاید شهرداری می شود؛ همچنین ساخت و ساز در این پروژه 
برای شــهر نیز خوب است. شهرداری نیازمند اعتبار است و در 
این مسیر از هرگونه خلاقیت بهره می بریم تا چالش ها را کمتر 
کنیم.این موضوع همچنین نیاز به مصوبه شورا نداشت که به 
صحن بیاید. جزو اقداماتی است که در کمیته فنی و کمیسیون 

ماده ۵ انجام می شود.
سرمایه گذاران را فراری ندهید/ برخی مخالفت ها به خاطر 

»افراد« است
مصطفــی دلیریان نیز در این خصوص خطاب به مخالفان این 
موضوع بیان کرد: چرا سرمایه گذاران شهر را فراری می دهید؟ 
چرا سرمایه گذاران حوزه ساختمان در ادوار گذشته شورای شهر 
از بجنورد خارج نمی شــدند اما در این دوره در حال خاروج از 
شهر هستند؟متاسفانه برخی افراد با اسم شخص سرمایه گذار 
مشکل دارند و می گویند هرکجا که امثال دستپاک و معظمی 

و... باشند با آن مخالفیم!
مستندات پروژه چهارراه صیاد شیرازی ناقص است

یزدانی هم در این خصوص گفت: یکدیگر را متهم به مخالفت 
در سرمایه گذاری نکنیم. این پروژه باید مستنداتی داشته باشد 
که ناقص نباشــد و رویه صحیح آن باید طی شــود. البته این 
موضوعات باید در کمیســیون و جلسات غیر علنی مطرح می 

شد نه در حضور رسانه ها.
اگر مشکلی بود، کمیته فنی تایید نمی کرد

جمشید عین بیگی رئیس شورای اسلامی شهر بجنورد نیز در 
واکنش به این موضوع تصریح کرد: این مسئله در کمیته فنی 
بررســی شده و اگر هرگونه نقصی در آن وجود داشت برگشت 
می خورد. دبیرخانه آن هم دســت شــورای شهر و شهرداری 

نیست که شــائبه ایجاد کند. راه و شهرسازی متولی دبیرخانه 
آن است و نظر همه اعضای آن از جمله مشاور طرح تفصیلی 
موجود است. وگرنه آماده کمیسیون ماده ۵ نمی شد و برگشت 

می خورد.
در بیان موضوعات، آزاد هستیم

اعظم السادات افشین فر نیز در پاسخ به سخنان شهردار گفت: 
چه کســی گفته که ما نمی توانیم در حضور میهمان در جلسه 
نظرات خود را بگوییم؟ عضو شــورای شهر نه تنها در حضور 
میهمان کــه در حضور گروه های مختلفی که به شــورا می 
آیند می توانند هر موضوعی را مطرح کنند. بنده از پاسخ های 

شهردار قانع نشدم.
شــهردار بجنورد در ادامه نیز بیان کرد: درباره موقوفه باباامان، 
حق اجاره بیش از ۱۰ ســال در این مجموعه براســاس قانون 
جدید وجود ندارد و باید هر ۱۰ ســال تمدید شــود که براین 
اساس، ســال آینده که قرارداد اجاره آن به اتمام رسید، مجدد 

منعقد خواهد شد.
پارک بانوان، نظر اعضای شورا بود

پارک آفرینــش و اقدامات مربوط به آن هم نظر بنده نبود که 
از بنده مطالبه می شود. بنده مجری تصمیم شورای شهر بودم 
و اقدامات را انجام دادم. اگــر ایراد قانونی یا مانعی وجود دارد 
مستندات آن را ارائه دهید. اگر در اجرا مشکلی وجود دارد قطعا 
مقصر آن بنده هستم. اگر هم ایرادات امنیتی دارد آن را رسانه 

ای کنید.
طفره نروید!

مغروری نیز ادامه داد: آقای شــهردار؛ طفره نروید از سوالات. 
شــما در بعضی موارد مناقصه برگزار نکــرده اید و این خلاف 

قانون است.
اختیارات شهردار

شهردار پاسخ داد: شهردار اختیاراتی دارد ک می تواند براساس 
آن ها اقدام کند و یکی از آن ها ترک تشریفات است. موضوع 
ســند راهبردی هم مناقصه آن یکبار برگزار شد اما برنده ای 
نداشــت و سپس بخشنامه ای آمد روند سند راهبردی را تغییر 
داد. البته هنوز درسامانه ستاد وجود دارد و همه می توانند آن را 
ببینند. در خصوص ساماندهی دوشنبه بازار هم یک ماه بود که 
متمم بودجه آن در کمیسیون مانده بود. ۲۰ روز هم نمی شود 
که به ما ابلاغ شده. ما نمی توانستیم بدون متمم بودجه فعالیت 
کنیم. اکنون هم روالی دارد که باید طی شــود تا قانونی پیش 
رود.در خصوص درآمد پایدار نیز این را بگویم که شهر بجنورد 
از ابتدای انقلاب حدودا ۲۱ شــهردار داشت و اگر در هر دوره ۲ 
مغازه تجاری ساخته می شد اکنون تعداد مغازه های قابل قبولی 
در تملک شــهرداری بود. اما ما طی ۱۵ ماه گذشته ۴۰ غرفه 
برای درآمد پایدار شهرداری ایجاد کرده ایم. فضای موجود در 
چهارراه آتش نشانی، خیابان رسالت و نگین نیز در حال خاک 

خوردن بود اما از آن ها استفاده بهینه کردیم.
اعظم الســادات افشین نیز در پاســخ بیان کرد: نباید زحمات 
شهرداران گذشته را زیر سوال ببرید. نه شما نه ما و نه شهرداران 

آینده چنین حقی ندارند و نباید به آن ها بی احترامی کنند.
اسناد اتهامات را رو کنید

شــهردار در خصــوص موضوعات مطرح شــده درباره خرید 
موتورسیکلت و تلفن همراه نیز گفت: با ردیف های اعتباری که 
وجود دارد این اختیار را داریم که توان لجستیکی شهرداری را 
بالا ببریم. در خصوص خرید تلفن همراه شخصی نیز به بنده 

اتهام زده شده و اسناد آن را رو کنید.
خجالت می کشم که عضو این شورا هستم

پس از این موضوعات بود که مهرداد رحمتی عضو جوان ترین 
عضو شورای شهر به عنوان منشی شورا چند دقیقه ای نکات 

مهمی را مطرح کرد و گفت: خجالت می کشــم که عضو این 
شورا هستم. شأن شهردار در این نیست که درباره تلفن و موتور 
از او ســوال بپرسیم. شهرداری که اختیار بودجه در اختیارش را 
نداشــته باشد اگر اســتعفا بدهد راحت تر است. این مشکلات 
شــورای شهر هم تا زمانی که فرهنگ سیاسی ما درست شود 
همچنان ادامه دارد.بیس و پایه نظام شــورایی در کشور اشتباه 
است چون فرهنگ سیاســی ما اشتباه است و گرنه مشکل از 
شــهردار نیست. انشقاقاتی که در شــورای شهر موجود است 
مشکل دارد. به همین دلیل حتی اگر آقای قالیباف هم شهردار 
این شهر بود، از او هم همینگونه انتقاد می کردیم. دوستانی که 
خودشــان را علامه می دانستند در ابتدای شورا، این شهردار را 
انتخاب کردند. حالا اگر جسارت دارید بگویید که اشتباه کردیم. 

این کارها چیست؟
برای بنده این توفیق حاصل شــد که در خدمت مردم شهرم 
باشــم. اما اگر ببینم در سال آینده هم این روند بعضی اعضای 
شــورا ادامه دارد و روال همینی باشــد که امروز وجود داشت، 
اســتعفا می دهم. چراکه شورا ضعیف عمل می کند. این شورا 
آنقدر که به موضوعات حاشــیه ای پرداخت، به توســعه شهر 
نپرداخت. عذرخواهم اما احســاس خجالت می کنم که عضو 

این شورا هستم.
ناراحتی از بی تقوایی اعضای شورا

اربابی دیگر عضو شــورا اما گفت: از بی تقوایی برخی اعضای 
شورا ناراحت هستم. شخصا اعلام کرده ام که هر زمان، فردی 
توانمندتر از شهردار فعلی بجنورد پیدا کنیم به او رأی می دهم 
اما بعضی از اعضای شــورا برای مسائل جزئی، شهر را معطل 

خود کرده اند.
دلیریان نیز ادامه داد: شــهردار فعلی بجنورد، برآمده از نظر ۹ 
عضو شــورای شهر است. مردم بیکار نیستند که پای صحبت 
های انتخاباتی بعضی اعضای شــورا که می خواهند تبلیغات 
زودهنگام کنند بنشینند. اگر سوالی پرسیده شده، در نهایت باید 
فرد اعلام کند که قانع شــده است یا خیر. مسیری که اکنون 

تعدادی از اعضا در پیش گرفته اند راه درستی نیست.
سپس جمشید عین بیگی رئیس شورای اسلامی شهر بجنورد 
در اظهارات خود بیان کرد: شــاهد هســتم که سخنان آقای 
رحمتی که جوان ترین عضو شــورای شهر است، پخته تر از 
حرف های تعدادی از ماها بود. نباید به دنبال فضاسازی های 
نامناسب در شورای شهر باشیم. قصد بیان نداشتم اما از بزرگان 

این جلسه انتظار بیشتری داشتم.
بنده مســئولان مرکز آموزش های شــورای شهر تمام مراکز 
استان های کشور را دیده و با آن ها صحبت کرده ام. به همین 
دلیل می گویم که مرکز آموزش های ما در شــورا، پویا و زنده 
اســت و اگر دچار حاشیه بود قطعا آن را مورد انتقاد جدی قرار 

داده بودید.
شهرداری که نتواند ۲ موتور سیکلت برای شهرداری خریداری 
کند چه جایگاهــی دارد؟ برخی مطالبی را مطرح می کنند که 
اصلا در شــأن نیست. گرید این شهر، یک شماره افزایش پیدا 
کرده و باید وحدت داشــته باشیم. اگر گره وجود دارد باید همه 

به دنبال باز کردنش باشیم نه آن که یکدیگر را متهم کنیم.
سپس مهرداد رحمتی بیان کرد: اکنون دیگر از این موضوعات 
خارج شــویم و به موضوعات مردم شامل توافقات و نامه های 

رسیده، برسیم.
این ســخن با واکنش افشــین فر روبه رو شد و گفت: این چه 
صحبتی است؟ مگر تا الان این موضوعات شخصی بود؟ همه 

این ها برای مردم بود که مطرح شد. دغدغه ما مردم هستند.
رحمتی نیز پاســخ داد: چرا به دنبال سیاسی کردن موضوعات 
هستید؟افشین فر نیز در پاسخ بیان کرد: هیچ کدام از صحبت 
های بنده سیاسی نبود و شما اشتباه می کنید چنین موضوعی 
را مطرح می کنید.مصطفی دلیریان نیز به این سخن افشین فر 
واکنش نشان داد و گفت: آقای رحمتی راست می گوید و شما 
موضوعات را به گونه ای مطرح کردید که شائبه مسائل سیاسی 
و سیاســی کاری به خود گرفته است. از شما که چندین دوره 
سابقه عضویت در شورای شهر را دارید انتظار می رود که فضا 

را مدیریت کنید. این راهش نیست و جلسه را سیاسی نکنید.
پس از این سخنان بود که نسبت به قانع شدن یا نشدن از پاسخ 
های شــهردار بجنورد، رای گیری انجام شد که ۴ نفر از ۹ نفر 
اعضای حاضر در جلسه شورا شامل افشین فر، یزدانی، معلم و 

مغروری اعلام کردند از پاسخ های شهردار قانع نشدند.
ســپس بخش دوم جلسه بعد از ۲۰ دقیقه تنفس آغاز شد و در 
آن نامه های رسیده و توافقات مورد بررسی و اظهار نظر اعضا 
قرار گرفت. همچنین درباره دفترچه عوارض نیز بحث و تبادل 

نظر شد./ایسنا

جنجال در شورای شهر بجنورد
اخبار
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میز خبر
احمدی بیغش، نماینده مجلس: تصمیم پرهزینه و 

خطرناک مولدسازی شبیه به فاجعه است
محمود احمدی بیغش در جلســه علنــی نوبت امروز ۱۰ 
بهمن مجلس شــورای اسلامی در نطق میان دستور خود، 
گفت: آنچه عــرض می کنم برای رضای خــدا و دفاع از 
نظام مقدس جمهوری اســلامی و اصول و دستاوردهای 
آن از جمله مجلس اســت اما منفعل، انفعال. اگر بخواهم 
یک ارزیابی ســاده سیاســی از روند تصمیمات یک سویه 
وحشتناک و خطرناک چند نفر از متولیان مطلق نگر مسائل 
کشور در خصوص مولدسازی دارایی ها و ثروت ملی داشته 
باشم با پذیرش تمام تبعات آن می توانم بگویم این اقدامات 
پر هزینه و بســیار خطرناک چیزی شبیه یک فاجعه برای 
کشور است. این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی 
ادامــه داد: در این تصمیم خطرنــاک، مطلبی که این بنده 
ناچیز را متعجب تر از این تصمیم مســئله دار نموده سکوت 
شــدید نمایندگان مجلس در برابر این اقدام متوهم است. 
سوال مهم این است که اساسا شورای عالی هماهنگی در 
کدام جایگاه قانون گذاری و تصمیم ســازی قرار گرفته که 
می تواند با نادیده گرفتن ارکان رسمی قانون گذاری کشور 
از جملــه مجلس به ظاهر قانون گــذار وارد چنین تصمیم 
گیری های مسئله دار، بدون پشتوانه قانونی و از دم الی آخر 

بشود.
واکنش ایران به اظهارات مقام اوکراینی درباره حادثه 
اصفهان: حق خود را برای اقدام متقابل محفوظ می دانیم

ناصر کنعانی ســخنگوی وزارت امور خارجــه با محکوم 
کردن موضع خصمانه و تحریک آمیز مشــاور دفتر ریاست 
جمهوری اوکراین، اظهارات وی در خصوص اقدام مخرب 
اخیــر علیه یک مرکــز نظامی در اصفهان را مشــکوک 
توصیف کرد. کنعانی خواستار توضیح رسمی و شفاف دولت 
اوکراین در این رابطه شــد. سخنگوی وزارت امور خارجه 
افزود: جمهوری اســلامی ایران، ضمــن توجه به اصول 
پذیرفته شــده حقوق بین الملل، همــواره بر تحقق امنیت 
ملی و حفاظت از منافع و مصالح خود تاکید کرده و در این 
مسیر با هیچ طرفی مماشــات نخواهد کرد. کنعانی تاکید 
کرد: جمهوری اسلامی ایران حقوق مشروع و قانونی خود 
را برای اقدام متقابل نسبت به طرف هایی که در اقدامات 
خلاف حقوق بین الملل مشــارکت داشته اند، محفوظ می 

دارد.
نماینده مجلس: آقای رئیسی! برخی معلمان ۸ ماه است، 

حقوق نگرفته اند
نماینده مردم بافق و مهریزی در مجلس شــورای اسلامی 
با انتقــاد از عدم پرداخت حقوق معلمــان گفت: از رئیس 
جمهــور می خواهم با این شــرایط این مــاه حقوق وزیر 
آموزش و پرورش را پرداخت نکنــد. محمدرضا صباغیان 
در جلســه علنی امروز )دوشــنبه ۱۰ بهمــن ماه( مجلس 

شــورای اسلامی طی تذکر شفاهی اظهار داشت: از رئیس 
جمهور درخواست می کنم که این ماه حقوق وزیر آموزش 
و پرورش پرداخت نشود تا متوجه شود معلمانی که حقوق 
دریافت نمی کنند، چه وضعیتی دارند. وی افزود: برخی از 
معلمان ۸ ماه اســت که حقوق نگرفته اند و متأسفانه وزیر 

آموزش و پرورش توجهی به این مسئله ندارد.
جبلی درمورد بودجه ۸ هزار میلیارد تومانی صداوسیما: 

مغرضانه قضاوت شد
پیمان جبلی رئیس ســازمان صداوسیما گفت: بعضی از افراد 
یا جریانــات، مغرضانه و عجولانه درباره بودجه صداوســیما 
قضاوت می کنند. بعضی از دوســتان هم بــدون اطلاع این 
کار را انجــام می دهند یعنی دقتی در جــداول نمی کنند. ما 
در جلســه مفصلی که با کمیسیون فرهنگی مجلس داشتیم 
آنجا کاملا مشــخص و اثبات شد برخلاف چیزی که توسط 
بعضی از رســانه ها منتشر شــده و بعضی از افراد هم عنوان 
کردند، افزایش بودجه صداوسیما برای سال آینده در جداول 
پیشنهادی دولت کمتر از ۱۰ درصد و حدود ۵/۹ درصد است. 
یعنی عملًا یکی از پایین ترین میزان افزایش بودجه ها در بین 

دستگاه های فرهنگی، به صداوسیما تعلق گرفته است.
وزیر ارشاد دستور پیگیری قضایی »توهین« به هنرمندان 

موسیقی را صادر کرد
در پی انتشــار کلیپی در فضای مجازی با محتوای توهین 
به هنرمندان حوزه موســیقی که با واکنش برخی از اهالی 
موسیقی از جمله نامه سه عضو شورای هنری ارکستر ملی 
ایران خطــاب به وزیر فرهنگ همراه بــود، محمدمهدی 
اسماعیلی دســتور پیگیری ویژه در این خصوص را صادر 
کرد. به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســلامی، محمدمهدی اسماعیلی پس از 
انتشار این محتوای ویدیویی ضمن ابراز تأسف در خصوص 
انتشــار چنین ویدیویی در مورد هنرمندان موسیقی کشور، 
بــا تاکید بر اینکه وزارت فرهنــگ هیچ توهینی به جامعه 
هنری نجیــب ایران را بر نمی تابد، خطــاب به اداره کل 
حقوقی این وزارتخانه دســتور پیگیــری حقوقی و قضایی 
این مســئله را صادر کرد. پس از انتشار کلیپی توهین آمیز 
به جامعه موســیقی در فضای مجازی، ســه عضو شورای 
هنری ارکســتر ملی ایران با انتشــار متنی خطاب به وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی نسبت به انتشار این کلیپ درباره 
موسیقی در فضایی مجازی، واکنش نشان دادند و خواستار 

پیگیری شدند.
یک نماینده مجلس: ادعای دریافت رشوه توسط 
نمایندگان مجلس از خودروسازان بی تقوایی است

نماینده مردم میانه در مجلس شــورای اسلامی با انتقاد از 
اظهارات یکی از ائمه جمعه شهرستان ها تاکید کرد: این که 
تمام نمایندگان مجلس شــورای اسلامی را از تریبون نماز 
جمعه به رشوه خواری متهم کنند بی تقوایی محض بوده و 

شورای سیاست گذاری ائمه جمعه باید به این موضوع ورود 
کنند. سید مرتضی حســینی در تذکری شفاهی در جریان 
جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی بیان کرد: اخیرا 
امام جمعه یکی از شهرســتان ها در جمع عده ای از مردم 
تمام نمایندگان مجلس شــورای اســلامی را به دریافت 
رشوه از ایران خودرو محکوم کرده و تمام مجلس شورای 
اســلامی را زیر سوال برده اســت. شورای سیاست گذاری 
ائمه جمعه بایــد نظارت موثری بر اظهــارات ائمه جمعه 
داشــته باشــند. وی در ادامه اظهار کرد: چنین اظهاراتی 
بین بی تقوایی و زیرپا گذاشــتن اصول اخلاقی می باشــد. 
از تریبــون نماز جمعه باید تقوای الهی گســترش یابد اما 
چنین اظهاراتی بر خلاف ارزش های دینی اســت. حسینی 
مدعی شــد که بعضا برخی از ائمه جمعه در شهرستان ها 
دخالت هایی غیرســازنده و غیرکارشناسی در مسائل داشته 
 که نه تنها به حل مشکل کمک نمی کنند بلکه بر مشکلات 

می افزاید.
بانكی پور، نماینده مجلس: سقوط میزان موالید و ازدواج ها 

در کشور دلیلی بر شكست قانون جوانی جمعیت نیست
نماینــده مردم اصفهــان در مجلس گفــت: قانون جوانی 
جمعیت مانند تصمیم گیری و وضع قانون برای ارز نیســت 
که نتایج آن فردا در بازار مشــخص شــود؛ تولد یک سیر 
طبیعی دارد و حداقل یک سال زمان لازم است. امیرحسین 
بانکی پــور با انتقاد از مقایســه ها پیرامــون قانون جوانی 
جمعیــت اظهار داشــت: هیچگاه بــرای قانونی که حدود 
پنــج ماه از اجرای آن به میــزان ۳۰ درصد می گذرد، آمار 

۹ ماه گذشــته تا کنون را با سال گذشته مقایسه نمی کنند 
و بگویند کــه، چون در این بازه تعداد تولد ها کاهش یافته 
پس قانون جوانی جمعیت شکست خورده است. وی افزود: 
اگر این قانون به طور کامل هم اجرا شــود، یک سال بعد 
اثر خــود را می گذارد و در صورت تغییر رفتار جامعه در اثر 
این قانون، یک سال زمان می برد تا آثار آن در تعداد تولد ها 
مشاهده شــود. نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: تولد های ابتدای سال تاکنون مربوط به 
هشدار سیر نزولی تعداد موالید است و نمی توان از آن برای 

عدم موفقیت قانون استفاده کرد.
رهبر انقلاب: مشكل کسری بودجه هنوز برطرف نشده 

است
رهبر انقلاب امروز در جمــع کارآفرینان، تولیدکنندگان و 
دانــش بنیان ها،  پس از برشــمردن عوامل مؤثر در بهبود 
محیط کسب و کار، انضباط مالی در بودجه را الزام دیگری 
برای رشد اقتصادی خواندند و گفتند: بودجه دچار مشکلات 
ساختاری است و کســری بودجه یکی از مشکل سازترین 
مسائل برای اقتصاد کشور است که از جمله اهداف جلسه 
شــورای عالی اقتصادی ســران قوا حل همین مشکل بود 
اما هنوز برطرف نشــده است. ایشــان افزودند: در مسئله 
کســری بودجه، موضوع تعهدات مالــی بدون وجود منابع 
قابل اطمینان کاملا مؤثر اســت و باید متوقف شود. البته 
گاهی این تعهدات از طرف خود دولت داده می شــود اما از 
آن بدتر خواســته های مجلس است که موارد زیادی تعهد 

بدون منابع مطمئن به دولت تحمیل می شود.

یازدهمین کنفرانس ملی سامانه های سطوح آبگیر باران
با توجه به معضلات و مشــكلات بســیار متعدد و مكرر باران های موضعی و موســمی و 
رگبارهای بهاری و تابســتانی، بارش های زمستان و انواع نزولات جوی در معابر شهری 
که همیشــه علیرغم مطالعات وافر و طراحی ها و آسیب شناســی های جدی دستگاه های 
اجرایی همچنان شــاهد آن در تمامی شهرهای کشور از تهران بعنوان کلانشهر پایتخت 
تا شهرهای کوچكتر و مراکز استانها هستیم، تاجایی که تجربه تلخ تلفات انسانی ناشی 
از رواناب در شــهر بجنورد در سالهای گذشته ثبت شده اســت. یازدهمین گردهمایی 
صاحبنظران و متخصصان و پژوهشــگران مدیریت ســامانه های سطوح آبگیر باران با 
میزبانی نخبگان و پیشكسوتان این دانش در کشور توسط  دانشگاه بجنورد در ۱5 و ۱6 

اسفند ماه سال جاری در دانشگاه بجنورد برگزار میشود.
بدینوسیله از کلیه محققین و دانشجویان، متخصصین و و صاحبنظران حقیقی و دستگاه ها 
و مجموعه های خصوصی و دولتی ذیربط دعوت میشــود تا با ارائه مقاله، نتایج طرح ها و 
پروژه های انجام شده موفق یا ناکارآمد برای به اشتراک گذاری تجارب و بحث و آسیب 
شناسی و مشاوره با متخصصین و اســاتید ملی و بین المللی، شرکت در نمایشگاه ارائه 
دســتاوردهای تجربی و تخصصی و شرکت در پنلهای فنی گفتمان دراین رویداد ملی که 

استان خراسان شمالی میزبان آن است شرکت نمایند.
اطاعات تماس دبیر خانه ، نحوه ثبت نام . شــرکت در رویداد و مشارکت در برگزاری آن 

در تارنمای www.runoff.ub.ac.ir در دسترس می باشد.


